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I N T E R P E L A C J A 

dot. wprowadzenia worków do segregacji wielokrotnego użytku 

 

 Zwracam się z prośbą o rozważenie wprowadzenia dostarczanych Mieszkańcom 

przez miejską Spółkę Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych worków na odpady służących 

do ich segregacji - jako wielokrotnego użytku. Takie worki z solidnego materiału są już 

dostępne na rynku. 

 Rozwiązanie to przyczyniłoby się do zmniejszenia zużycia tych jednorazowych, 

czyli działania EKO związanego z ideą Zero Waste, chroniącego środowisko naturalne.  

A jednocześnie pozwoliłoby Mieszkańcom na spokojniejsze gospodarowanie nimi bez 

potrzeby wykonywania telefonów do PUK, gdy dany ich rodzaj skończy się wcześniej, niż 

przewidywana kolejna dostawa. 
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